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Vi är av samma stoff som drömmar vävs av, skrev en gång 
en känd författare.
Och visst är det så – som arkitekt väver man strukturer 
av vyer, rumsligheter, samband, grönska, verksamheter, 
önskemål, drömmar, nödvändigheter och praktikaliteter. 
I dialog med beställare, invånare, medborgare så knådas 
degen, om och om igen.

Så småningom kokar vi tillsammans ner det hela till en 
smaklig soppa som förhoppningsvis kan nära och berika 
våra liv. Med det börjar med dina o mina drömmar, 
kallade det gärna fluff, för att så småningom bli till 
fasader, trottoarer, parkrum och torg, caféer, butiker och 
verksamheter.

Valmöjligheterna är oändliga, så det gäller att sortera 
och prioritera, hitta det som är rätt för Katrineholm och 
hennes invånare. Som stöd har vi vår plats, dess historia, 
vårt varumärke som vi nu utvecklar i en tid som kräver lite 
extra fokus.

Vi har nu underlag, utförda utredningar och enkäter som 
tagits fram genom intern och extern dialog. Vi har frågat 
vad Katrineholms invånare och näringsliv drömmer om.

Resultatet är väldigt tillfredställande och tydligt – gräv där 
du står, utveckla det som finns, lyft det enkla och utforska 
världen men sist men inte minst ska vi göra Katrineholm 
attraktivt för de som redan bor här, besökare och de som 
planerar att flytta hit.

Katrineholm ska vara det självklara valet för familjer som 
söker det enkla livspusslet och det goda livet.

MAGNUS RUNESSON
Samhällsbyggnads- & näringslivschef

i Katrineholms kommun

Gräv där du står

"Katrineholm ska vara det självklara 
valet för familjer som söker det 
enkla livspusslet och det goda livet"
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Charles Asker är uppvuxen på 
Beckershof. Han var bara två år när 
hans pappa ärvde gården och familjen 
flyttade dit. Själv är han nu den sjätte 
generationen att driva herrgården 
som varit i familjens ägo sedan 1860.

Hans ambitioner som entreprenör 
och företagare visade sig tidigt. Redan 
på gymnasiet startade han läsk- och 
godisförsäljning med importerat 
godis från England i en verksamhet 
som hade en omsättning på 200 000 
kronor. 

Efter skolan jobbade han en tid för 
sin pappa som hade agenturen på 
klädmärket Barbour innan han 1996, 
tillsammans med sin dåvarande 
hustru startade Es-presso House.

– Vi köpte ett café i Göteborg och 
det var ett insteg i branschen. Det här 
med coffeeshops var ett koncept som 
inte fanns då, men vi ville starta ett 
trendigt café där vi skulle sälja caffe 
latte som hette café au lait på den 
tiden. Vi började i Lund och inom två 

år hade vi startat sex caféer, berättar 
Charles.

– År 2000 sålde vi 30 procent av 
bolaget. Sedan dess har det gjorts 
flera exits så i dag har jag inte så 
mycket ägande kvar. Men Espresso 
House har växt och har i dag 440 
caféer i fem länder. Omsättningen är 
tre miljarder kronor med över 8000 
anställda.

2010 tog Charles över Beckershofs 
herrgård som då inte var i så bra 
skick. Med hjälp av pengarna från 
Espresso House och ett helhjärtat 
eget arbete har familjen renoverat 
och rustat gården. Men de ville 
att den också skulle bära sig självt 
rörelsemässigt och intäkterna från 
skogen och arrenden räckte inte 
till. Så genom att bygga ytterligare 
en flygelbyggnad, Lake House, 
skapades förutsättningarna att driva 
konferensverksamhet på gården.

Med sommarlägret Wild Camp 
kom ytterligare en verksamhet som 

Årets företagare är Charles Asker som tillsammans med 
hustrun Sophie driver Beckershofs herrgård och de verk-
samheter som är knutna till gården. Dels skogen, marken, 
jakten och fisket men också konferensverksamheten och inte 
minst Wild Camp, Sveriges bästa sommarläger för barn som 
fyllde platserna till årets läger på 48 sekunder.

Anmälningarna till 
årets Wild Camp
fylldes på 48 sekunder

Charles och Sophie Asker
ger barnen deras livs äventyr

12
Årets Wild Camp är 
det tolfte i ordningen 
sedan starten 2012.
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dessutom har planterat Beckershofs 
Herrgård i medvetandet hos 
kommande generationer.

– När vi började med Wild Camp 
2012 hade min äldsta dotter Josefin 
varit på ett läger som skulle vara det 
bästa i Sverige, men vi tänkte att det 
här kan vi göra bättre själva. Jag minns 
att Josefin sa att ”det kommer ni aldrig 
att klara av pappa, jag var faktiskt på 
Sveriges bästa läger”. Det uttalandet 
har hon fått äta upp flera gånger 
senare, skrattar Charles som är stolt 
över sin dotters insatser i Wild Camps 
utveckling.

– Hon har varit en stor anledning 
till att lägret har växt både i kvalitet 
och kvantitet. Nu är hon 25 år 

och är fortfarande med och leder 
verksamheten här på sommaren. Vi 
vill vara Sveriges bästa läger och vi 
tror att vi också är det med tanke på 
hur det ser ut med anmälningarna. 
Det tog 48 sekunder att fylla alla 
fyra lägerveckorna när vi öppnade 
anmälan till årets Wild Camp.

Charles och hustrun Sofie ser nu 
fram emot årets läger som är det 
tolfte i ordningen. De vill vara lite 
fräckare, vildare, galnare och roligare 
men de tummar inte på några 
krav vare sig det gäller kvalitet på 
aktiviteter och mat eller på säkerheten 
kring arrangemangen.

Wild Camp är riktat till barn från 

1000
Beckershofs herrgård 
består av 1000 hektar 
mark och ungefär 500 
hektar vatten

Förberedelserna för årets Wild Camp pågår för Charles och Sophie Asker. Närheten till kaffe gör köket till en utmärkt arbetsplats.
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10 till 13 år men här finns också ett 
ledarskapsläger för de som är 14–16 
år.

– Det är en bra ledarskapsutbild-
ning, säger Charles. De ungdomarna 
leder också en eftermiddag för de 
andra barnen.

– Ledarna gör lägret. Det är viktigt 
med glada och spralliga ledare men 
de måste också vara ansvarsfulla och 
säkerhetsmedvetna, säger Sophie och 
berättar om säkerhetstänkandet som 
ständigt finns med.

– Allt vi gör har en plan för att 
säkerställa att vi hela tiden har koll på 
alla deltagarna. Varje vecka är det tolv 
grupper med 10–12 barn i varje. Varje 
grupp har sin färg och varje ledare 
har fem barn de har huvudansvaret 
för. Har vi brandövning klarar vi 
av att samla alla i ordnade led på 
återsamlingsplatsen på två minuter.

Under de här 14 åren har de tagit 
emot cirka 5000 deltagare. 60 procent 
av dem kommer tillbaka. Först som 

deltagare, sedan som ledare. Lägret 
är ett färgglatt evenemang, tröjor i 
olika färger markerar var deltagarna 
befinner sig och med åldern så 
avancerar man i färggrupperna.

– Uppdelningen i grupper med 
olika färger visade sig vara en fram-
gångsfaktor under pandemin då vi 
kunde arrangera Wild Camp trots 
restriktionerna. Grupperna gick lätt att 
hålla isär från varandra när alla hade 
sina olikfärgade tröjor, säger Charles

– En annan positiv effekt med att 
deltagarna har lägrets tröjor är att alla 
är lika oavsett var de kommer ifrån. Vi 
skalar av dem på något sätt, de jämför 
inte sina kläder med varandra, säger 
Sophie.

Trygghet är ett ledord på Wild Camp. 
Glädje ett annat.

– Barnen lär sig saker de kanske 
inte gjort tidigare och vi försöker 
se till att det sker på ett roligt sätt. 
Städinspektionen är till exempel 
jätterolig och vi har fått träna barnen 

700
Det går åt 700 kg 
kött under de fyra 
lägerveckorna.
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att inte gå upp för tidigt för att 
tjuvstarta med morgonstädningen 
utan allt ska ske på lika villkor. 
Och eftersom vi håller så rent kan 
vi ta dessutom emot barn som är 
superallargiska som inte andra läger 
tar emot, säger Charles.

De vill gärna utveckla och bygga 
ut Wild Camp, men har problem 
med Länsstyrelsen och deras syn på 
strandskyddet. 

– Vi behöver bygga ett bättre 
kök, ett utekontor och nya 
utomhusattraktioner. Jag tycker de 
borde vara lite hjälpsamma med tanke 
på vad vi har byggt upp här, men vi får 
väl bråka vidare. Vi tänker inte ge upp 
och gillar vi inte besluten finns ju alltid 
möjlighet att överklaga, säger Charles.

– Samtidigt är det ju vår egen 
tomt där vi också bjuder in till annan 
verksamhet. Vi har bland annat 

pensionärer på besök där vi berättar 
om gården och dess bakgrund, 
berättar Sophie.

Oaktat vad Länsstyrelsen kom mer 
fram till så växer ändå läger verk-
samheten. Wild Camp pågår i år under 
fyra veckor men från och med nästa 
år så ökar Sophie och Charles ut till 
sex veckor.

– Det innebär ingen större skillnad 
för barnen men vi kommer att behöva 
fler ledare som jobbar växelvis under 
sommaren, säger Sophie.

– 600 deltagare ska bli 900 och det 
är lite logistiska frågor som behöver 
lösas. Vi har två proffskockar på 
plats och vi lagar själva all mat från 
grunden. Köttet till köttbullarna 
kommer från gården och fisken från 
sjön, säger Charles.

– Det är också lärorikt för barnen 
på lägret att få lära sig att mat inte 

Har vi brandövning 
klarar vi av att samla 
alla i ordnade led på 
återsamlingsplatsen på 
två minuter.
Sophie Asker om det genom
gripande säkerhetstänket under 
Wild Camp.

”

Beckershofs herrgård ligger vackert på en udde i sjön Tislången. Familjen Asker har 
under de senaste 15 åren restaurerat och byggt ut gården.
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ursprungligen kommer från ICA. De 
är också delaktiga i mathållningen 
på ett annat sätt än vad de kanske är 
hemma. De bakar sina egna pizzor, 
dukar på och dukar av. Dels blir det 
glädje kring arbetet men engage-
manget innebär också att vi minskar 
matsvinnet. Alla får äta i lugn och ro 
och de får äta klart, säger Sophie.

Satsningen på Wild Camp har gjort 
att arbetet med evenemang och 
konferenser har fått förändras.

– Vi har satsat på Wild Camp, har 
vårt fokus där, och vi gör till exempel 
inga bröllop längre. Det blev för 
mycket eftersom varje bröllop är 
unikt, speciellt på en sådan här plats, 
och det blev för stora arrangemang 
att hålla ihop, säger Charles.

– Där gör vi ju allt själva, från att 
vara projektledare till lokalvårdare. 
Ibland blandar vi också in både släkt 

och vänner i verksamheten, säger 
Sophie och skrattar.

– När det gäller konferensarrange-
mangen har vi satsat på självhushåll i 
Lake House, något som visat sig vara 
populärt. Känslan av teambuilding 
stärks. Företag som Cloetta och Max 
har varit här, lagat sin egen mat 
och tyckt det varit jättekul, berättar 
Charles.

– Tidigare hade vi full service 
från att gästerna klev ur bilen. 
Efter coronan är det fler som upp-
täckt att det här är ett bra sätt att 
jobba tillsammans, ett nytt sätt att 
konferera, säger Sophie.

Espresso House är i ett skede där det 
kommer att hända många saker och 
Charles är kvar i konceptgruppen för 
cafékedjan.

– Bland annat kommer vi att börja 
med franchise från att alla caféer 

Espresso House 
kommer att etablera sig 
i Sydeuropa men också 
i länder som Dubai och 
Polen och det är en 
spännande tid.
Charles Asker om cafékedjan där 
han är kvar i konceptgruppen.

”

Sophie och Charles Asker driver flera verksamheter. Det gemensamma är herrgården 
som utgångspunkt.
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tidigare har varit helägda, men vi 
kommer också att expandera utanför de 
fem länder där vi haft verksamhet under 
många år. Espresso House kommer att 
etablera sig i Sydeuropa men också i 
länder som Dubai och Polen och det är 
en spännande tid.

Är de inne i Katrineholm blir det gärna 
ett besök på caféet, om inte annat i 
studiesyfte.

– Jag älskar att fika och är vi 
inne i Katrineholm är jag Charles 
spanare på Espresso House, skrattar 
Sophie som också är med som en av 
Sörmlandsänglarna som tillsammans 
med Sörm-landsfonden investerar 
i sörmländska entreprenörer. Ett 
femtontal företag har hittills fått tillväxt-
kapital från fonden.

Beckershofs herrgård består av 1000 
hektar mark och ungefär 500 hektar 
vatten som kräver både skötsel och 

Jakten och kräftfisket är ett par av godsets ekonomiska verksamheter. Kräfor fiskas för försäljning till privatpersoner, företag och 
restauranger. Kräftorna fiskas från Tislången och Tisnaren för att sedan hämtas kokta eller levande.

Ett ofrivilligt dopp är lätt att råka ut för. Tur att matte och husse finns i 
närheten för att plocka upp en blöt hund
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omtanke. De senaste åren har varit 
tuffa vad gäller skogsbruket.

– Den torra sommaren 2018 
utlöste det största utbrottet av 
granbarkborre vi någonsin haft i Sve-
rige. Totalt under 2018–19 dödades 
cirka 11 miljoner kubikmeter skog 
av granbarkborre. Det är lika mycket 
som summan av alla skador under 
perioden 1950–2017 och trakterna 
kring Beckershof och markerna mot 
Vingåker är bland de värst drabbade 
av barkborre i hela landet. 

Massor av skog har sågats ned, 
majoriteten av alla vuxna granar är 
drabbade, berättar en bekymrad 
Charles.

– Det blir givetvis ett ekonomiskt 
avbräck. Skadad skog duger inte till 
virke, möjligen till massaved och till 
slut bara till bränsle. Ersättningen för 
den nedsågade skogen blir därefter, 
men jag är ju också uppväxt här och 

det känns väldigt sorgligt när skogen 
försvinner, säger Charles.

– Nyplantering sker ju direkt men 
vår vackra John Bauer-skog är borta. 
Det verkar i alla fall som att det 
fortfarande finns mycket vilt kvar, 
säger Sophie.

– Den organiserade jakten är ju en 
del av verksamheten här, men vi jagar 
också mycket själva. Det finns mycket 
hjort och fågel, däremot har vildsvinen 
minskat i antal, konstaterar Charles.

Årets företagare har flera ben att 
stå på och Charles och Sophie Asker 
har tagit Beckershofs herrgård vidare 
in i framtiden. De 5000 barn som 
sprider berättelser om sina äventyr 
på den fantastiska gården i Sörmland 
är goda ambassadörer för vad de har 
åstadkommit. Hittills. The next is yet 
to come.

MATS FREDRIKSSON

6000
Barkborrar är en 
underfamilj som tillhör 
ordningen skalbaggar. 
Ibland anses 
barkborrarna i stället 
vara en egen familj, 
och då används det 
vetenskapliga namnet 
Scolytidae. Det finns 
runt 6 000 arter av 
barkborrar i världen.
Wikipedia om barkborrar.

Charles Asker är uppväxt vid Beckershofs herrgård.
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Katrineholms kommuns NKI landar 
i år på totalt 77, vilket innebär en 
ökning från förra årets mätning 
(75).  Det klassas som ett högt betyg 
och vi placerar oss på plats 60 i 
kommunrankingen. Svarsfrekvensen 
var 46 % vilket motsvarar totalt 152 
svar.

I år utmärker sig områdena 
miljö- och hälsoskydd och 
livsmedelskontroll som båda höjt sig 
och fortsätter hålla ett högt betyg. 
Samtidigt ökar bygglov ytterligare 
och placerar sig på plats 17 i Sverige 
och med ett högsta NKI på 81. Det 
är dessutom allt fler kommuner som 
får riktigt höga betyg inom de tre 

obligatoriska myndighetsområdena 
bygglov, miljö- och hälsoskydd samt 
livsmedelskontroll och Katrineholm 
finns med bland dessa högt rankade 
23 kommuner. 

– Vi är stabila och förbättrar vår 
service och myndighetsutövning 
för varje år. Även årets mätning 
är ett kvitto på att vi är på rätt 
väg tack vare våra duktiga 
handläggare och inspektörer. 
NKI-mätningen sporrar oss och vi 
börjar genast fundera på vad vi kan 
förbättra framöver, säger Magnus 
Runesson, samhällsbyggnads- och 
näringslivschef på Katrineholms 
kommun.

Bakgrund
Resultatet i NKI-undersökningen 
för Katrineholms kommun gäller 
avslutade företagsärenden inom 
fem myndighetsområden under 
2022:
• Bygglov
• Markupplåtelse
• Serveringstillstånd
• Miljö- och hälsoskydd
• Livsmedelskontroll

Inom dessa områden har företagen 
fått bedöma kommunens 
service utifrån sex olika faktorer; 
bemötande, effektivitet, 
tillgänglighet, information, 
kompetens och rättssäkerhet.

NKI sammanställning 2016–2022:

År 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022

Bygglov 71 55 85 – 72 80 81
Markupplåtelse 79 84 70 – 84 – 76
Serveringstillstånd 78 77 81 84 – – 80
Miljö- & hälsoskydd 67 57 59 64 73 73 76
Livsmedelskontroll 80 74 77 65 76 72 76
Totalt NKI 74 69 72 70 75 75 77

NKI-gradering: 80 eller högre: Mycket högt, 70 till 80: Högt, 62 till 69: Godkänt, 50 till 61: Lågt, 
50 eller lägre: Mycket lågt.

Fortsatt högt betyg
för Katrineholm
i kundundersökning
Under 2022 genomfördes för tionde gången en Nöjd-Kund-
Index (NKI) undersökning bland företag i Katrineholm 
och som varit i kontakt med Katrineholms kommun. 
Undersökningen är en kvalitetsmätning av den kommunala 
myndighetsutövningen och servicen gentemot företag. 
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– Genom samarbetet mellan 
Sörmland Vatten och kommunens 
olika verksamheter kan vi nu 
ta ytterligare steg i vårt miljö- 
och klimatarbete och samtidigt 
addera värde ur andra aspekter 
såsom social hållbarhet, 
näringslivsutveckling och 
arbetsmarknadsinsatser säger Johan 
Söderberg (S) kommunstyrelsens 
ordförande.

Så här arbetar vi med
återbruk idag
Katrineholms kommun arbetar 
aktivt för att öka graden 
av återvunnet material i 
kommunen, både inom den 
egna verksamheten och hos 
invånare. Arbetet pågår redan 
bland annat via de kommunala 
verksamheterna Bytestorget och 
Överskottsmarknaden, och en 
inlämningspunkt för återbruk av 

byggmaterial finns på Vika-tippen i 
samarbete med Tekniska verken.
– Uppdraget ligger i linje med 
våra mål att resurseffektivisera 
i samhället med minskat avfall, 
ökad återvinning och återbruk. 
En gemensam, modern och 
framtidsinriktad återvinningscentral 
med fungerande återbruk kan 
inrymma många olika aspekter 
kopplat till social hållbarhet samt 
företags- och föreningsutveckling. 
Dessutom öppnas större möjligheter 
för kommuninvånare att bli 
vardagshjältar för miljö och klimatet, 
säger Asoos Rasool, VD på Sörmland 
Vatten och Avfall AB.

– Genom uppdraget från 
kommunstyrelsen kommer vi att 
fram ett förslag på en modern 
återvinningsanläggning med 
möjligheter till verkstäder, handel, 
återbruk och café. Katrineholm 

får nu en reell möjlighet att bli 
klimatneutralt i en nära framtid. 
Det kan också bli en väldigt bra 
inkörsport till arbetslivet för 
de som har svårast att få jobb. 
Anläggningen kommer att ge både 
klimatet och människor en andra 
chans och vi blir alla inkluderade 
i processen när vi exempelvis 
återvinner, handlar second-
hand eller fikar, säger Magnus 
Runesson, samhällsbyggnadschef i 
Katrineholms kommun.

De positiva effekterna med en 
anläggning för återbruk 
Möjligheterna att samla fler 
verksamheter och bygga ut 
funktionerna skulle bidra med 
en samhällsnytta och vara en 
attraktionskraft för kommunen 
genom ett tydligt nav för cirkulär 
ekonomi och återbruk. Det skulle 
även bidra till minskat avfall och 
ökad återanvändning och återbruk. 

En anläggning för återbruk ger 
även mycket goda möjligheter 
till arbetsmarknadsåtgärder 
för att få fler i arbete och stötta 
arbetssökande att utvecklas 
och ges stöd att komma ut på 
arbetsmarknaden.

Tidplan
Utredningen startar i april 2023 
och målet är att den ska vara klar i 
november. Därefter väntar politiska 
beslut om återvinningsanläggningen 
ska byggas.

Gemensam anläggning för 
återbruk och återvinning kan 
bli verklighet i Katrineholm
Tillsammans med Sörmland Vatten och Avfall AB har 
samhällsbyggnadsförvaltningen i Katrineholms kommun fått 
i uppdrag att utreda förutsättningarna för en ny gemensam 
anläggning för återbruk och återvinning i Katrineholm.

Johan Söderberg Asoos Rasool Magnus Runesson
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Som företagare är du 
säkert medveten om 
vikten av att ha en 
välutbildad personal. Nu 
när sommaren närmar sig 
är det ett utmärkt tillfälle 
att ge dina anställda 
eller blivande anställda 
möjligheten att komplettera 
med en gymnasiekurs eller 
andra utbildningar. 

Komvux Viadidakt erbjuder kurser 
i egen regi under sommaren, i 
samarbete med Flens kommun. 
Medarbetarna kan välja mellan 
klassrumsundervisning i 
Katrineholm eller att läsa på distans 
med handledning av Komvux lärare. 
Dessutom finns ett stort utbud av 
distanskurser i samarbete med 

andra skolor, vilket ger en mängd 
olika kurser inom många olika 
ämnesområden. 

Genom att investera i din 
personals utbildning kan du öka 
produktiviteten och förmågan 
att möta nya utmaningar på 
arbetsplatsen. Dessutom ger det 
dina anställda möjligheter att 
utvecklas både på ett personligt plan 
och yrkesmässigt. 
Kurserna startar den 29 maj 
och ansökan görs på Viadidakts 
webbplats viadidakt.se senast 7 
maj. Kurslängden är antingen fem 
eller tio veckor, och dina anställda 
kan välja att studera på halvtid eller 
heltid. Alla som bor i Katrineholm, 
Vingåker eller Flen kan söka 
sommarkurserna. 
– Genom att erbjuda medborgarna 
flexibilitet, ger vi fler möjlighet att 
studera. Sommarkurserna kan 
förhoppningsvis få fler att höja 

sin kompetens och utbilda sig 
inom bristyrken, säger Anna-Lena 
Karlsson, rektor på Komvux. 
Ge din personal möjligheten att 
utvecklas och öka sin kompetens 
i sommar. Kontakta Komvux 
Viadidakt för mer information om 
kurserna och hur de kan passa din 
verksamhet. 
– Som företagare är du varmt 
välkomna att höra av dig till 
oss för att berätta om dina 
kompetensbehov. Vi anpassar 
kontinuerligt vårt kursutbud utifrån 
hur arbetsmarknaden ser ut, säger 
Anna-Lena Karlsson.

Rektor Komvux Anna-Lena Karlsson 
0150-574 92 
anna-lena.karlsson@viadidakt.se

Navigera rätt i hållbarhetsdjungeln
Det är inte alltid lätt att hänga med 
i alla begrepp och benämningar 
inom hållbarhet. Vad innebär de 
olika begreppen och vad behöver 
du som företagare fokusera på? 
Vår affärschef och rådgivare David 
Carlsson reder ut frågorna och leder 
oss genom hållbarhetsdjungeln den 
här morgonen.
Torsdag 11 maj 2003
Frukost från 7.45
Föreläsning: 8.00 - 8.40
Anmäl dig till frukosten 11 maj

Hållbarhet som affärsnytta
Hur kan hållbarhet kopplas till 
affärsnytta för ditt företag? Det 
finns många fördelar med att arbeta 

hållbart och en stor fördel är den 
affärsnytta det kan skapa och hur det 
driver affären framåt. Men vad ska 
du fokusera på och hur kan du tänka? 
Vår rådgivare inom affärsutveckling 
Julia Martinsson ger insikter kring 
detta.
Onsdag 31 maj
Frukost från 7.45
Föreläsning: 8.00 - 8.40
Anmäl dig till frukosten 31 maj

Styrelse - varför, hur och när?
Rätt typ av styrelse kan göra stor 
skillnad för ditt bolag. Men när är 
det dags att tillsätta en styrelse 
till ditt bolag och vad är viktigt att 
tänka på? Moa Jäger, rådgivare inom 
affärsutveckling tillväxt och även 

certifierad styrelseledamot, ger sina 
insikter kring styrelsearbete.
Onsdag 14 juni
Frukost från 7.45
Föreläsning 8.00 - 8.40
Anmäl dig till frukosten 14 juni

Vill du få Framtidstips direkt till 
din inkorg? En gång i månaden 
får du ett mejl med framtidstips 
samt annat matnyttigt kring hållbar 
utveckling - allt för att inspirera och 
hjälpa dig att ta ditt nästa steg i din 
hållbarhetsresa!  Prenumerara på  
Framtidstips nyhetsmejl 

Öka kompetensen på din
personal under sommaren

Frukostföreläsningar från ALMIidplan

https://www.almi.se/kalendarium/?eventid=345495
https://www.almi.se/kalendarium/?eventid=345496
https://www.almi.se/kalendarium/?eventid=345497
https://www.almi.se/vara-tjanster/vill-du-vaxa/hallbar-utveckling/nyhetsmejl-framtidstips/
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Modellering i virtuell produktion
2,5 hp, 2023-08-28 – 2024-01-14, 
rekommenderad studietakt 20% 
Med hjälp av modellering kan 
man studera hur en produkt 
fungerar, testa olika alternativ 
och utvärdera produkten och 
produktionsprocessen innan den 
produceras i verkligheten.

Dataanalys i virtuell produktion
2,5 hp, 2023-08-28 – 2024-01-14, 
rekommenderad studietakt 20%
Dataanalys i virtuell produktion 
använder avancerade tekniker 
för att samla in, analysera och 
presentera data för att förbättra 
produktionen. Det hjälper företag 
att optimera sin produktion och öka 
effektiviteten. 

Industriell underhållsutveckling
2,5 hp, 2023-11-06 – 2024-01-14, 
studietakt 17%
Underhåll är en avgörande faktor för 
produktionssystemets tillförlitlighet. 
I kursen lär du dig metoder och 
tekniker för att utveckla ett effektivt 
underhåll. 

Digitala tvillingar  
i virtuell produktion
2,0 hp, 2023-08-28 – 2024-01-14, 
rekommenderad studietakt 20%
En digital tvilling är en virtuell modell 
av ett verkligt produktionssystem. 
Den kan bland annat användas för 
att simulera hur produkten kommer 
att tillverkas, hur material flödar och 
hur maskiner rör sig.

Introduktion till Internet of 
Things för tillverkningsindustrin
2,0 hp 2023-08-28 – 2023-11-05, 
studietakt 12%
Internet of Things (IoT) är ett är ett 
samlingsnamn för tekniker som gör 
att saker med inbyggd elektronik 
och internetuppkoppling kan styras 
eller utbyta data över ett nätverk.

Internet of Things plattformar för 
tillverkningsindustrin
3,0 hp 2023-11-06 – 2024-01-14, 
studietakt 20%
I denna kurs lär du dig förstå 
användningen av IoT-plattformar 
samt hur man designar och 
implementerar enkla system.

Industriell projektledning
5 hp, 2023-08-28 – 2023-12-10, 
studietakt 20% 
Kursen ger en bred kunskap inom 
industriell projektledning

  
Vi på Campus Viadidakt kan hjälpa 
dig om du har frågor! Välkommen 
att höra av dig till Malin Hellmér, 
utbildningsmäklare malin.hellmer@
viadidakt.se

Välkommen att gå en kurs
på Mälardalens universitet
I höst startar sju fortbildningskurser inom Smart produktion. 
Kurserna är utvecklade tillsammans med industrin och 
möjliga att kombinera med ett heltidsarbete. De ges 
online och det kostar inget att gå dem. Nytt för i höst är 
möjligheten att i flera kurser anpassa studietakten till egna 
förutsättningar. Anmälan är öppen och håller öppet till 
kursen är fylld. 
Hjälp oss att sprida informationen vidare till dina kollegor/
medarbetare och andra som kan vara intresserade.
Välkommen med din anmälan!

https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU470
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU320
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU471
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU478
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU478
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU322
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU322
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU474
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU474
https://www.mdu.se/utbildning/kurser?kod=PPU437
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Nu lanserar Katrineholms kommuns näringslivsenhet ett 
magasin som samlar spännande artiklar och händelser 
som tidigare har publicerats i nyhetsbrevet Näringslivsnytt.

Vårt digitala nyhetsbrev Näringslivsnytt innehåller flera 
bra och spännande artiklar och berättelser som man 
idag lätt kan missa i informationsflödet. Vi vill att det här 
innehållet ska leva längre och nå en bredare publik. Därför 
väljer vi nu att ge ut en tryckt version - ett magasin där vi 
samlar det mest intressanta innehållet från de tre senaste 
numren av Närings-livsnytt. Det blir en sammanfattning av 
allt som pågår i Katrineholm på näringslivsfronten, säger 
Magnus Runesson, samhällsbyggnads- och näringslivschef 
på Katrineholms kommun.

Magasinet finns tillgängligt både digitalt och i tryckt format 
på olika platser i centrala Katrineholm.

Näringslivsnytt har snart funnits i 20 år och där vi haft 
möjligheten att presentera goda förebilder för vårt 
näringsliv. Att vi nu samlar ihop artiklarna och annan 
information i tre utgivningar under året och lägger ut 
på många ställen i Katrineholm gör att artiklarna och 
berättelserna kan läsas och tas med av både invånare och 
besökare, säger Carina Lloyd, näringslivsutvecklare på 
Katrineholms kommun.

Hjälp oss att lyfta Sörmlands alla fantastiska besöksmål. 
Känner du någon som borde ta chansen att synas eller vill 
du visa upp din verksamhet via Visit Sörmland, släng iväg 
ett mail till welcome@visitsormland.com, du kan synas på 
vår hemsida, exempelvis här.

Du kan också synas i våra sociala medier, tagga gärna 
oss @visitsormland och använd #visitsörmland för att vi 
ska hitta era erbjudanden! 

Något vi vet funkar är listor i alla dess slag, tipsa gärna 
oss om vad vi ska tipsa om. Kanske är det Sörmlands bästa 
badplatser, roliga skogsaktiviteter eller stadsvandringar 
som just du saknar tips på. Skicka ett mail till welcome@
visitsormland.com för att berätta vad du vill se mer av.

Tips från Visit Sörmland för en aktiv fritid: 
Näckrosleden med många mil cykling.
Vandra i Sörmland, mer än 100 mil vandringsleder.

”Nytt” magasin samlar det bästa 
från näringslivet i Katrineholm

Carina Lloyd och Magnus Runesson, foto: Josefine Karlsson

Ta chansen att synas
på Visit Sörmland

https://issuu.com/pluskatrineholm/docs/na_ringslivsnytt_va_r-magasinet
https://visitsormland.se/se-gora/
https://visitsormland.se/cykla/
https://visitsormland.se/vandra/
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Nominera
Sveriges
smartaste
företag - IVA
IVAs projekt Smart industri söker intressanta 
små eller medelstora företag som tagit vara på 
digitaliseringens möjligheter på ett hållbart och 
innovativt sätt med tydliga resultat, exempelvis 
effektivitet i produktion och/eller utveckling av nya 
produkter och affärsmodeller. Vi hoppas att du 
har flera intressanta små och medelstora företag 
i ditt nätverk och som är värda att nominera till 
företagstävlingen Smart industri. Här kan du se 
vad utmärkelsen givit tidigare pristagare.  
Nominera gör du via Nominera Sveriges smartaste 
företag - IVA. Utöver äran och uppmärksamheten 
får pristagarna en studie- och inspirationsresa. 
Sista dag att nominera är den 5 maj 2023

Gröna Kulle 
Runt 2023
Över 600 personer deltog 2022, nu kör vi igen! 
Lördag 13 maj intar vi Stadsparken för att springa/
gå/rulla den ca 1 km långa slingan genom 
Katrineholms centrum. Efter målgång blir det dans 
och konsert tillsammans med Wiktoria, aktuell från 
årets Melodifestival.
Info & anmälan: Gröna Kulle Runt 2023
Vill ditt företag eller förening vara med
och synas under evenemanget, kontakta 
therese.larsson@pluskatrineholm.se

Nu öppnar 220 nya 
parkeringsplatser 
vid Djulöområdet
Nu är arbetet klart med att anlägga nya parkeringsplatser, 
gångvägar och cykelparkeringar för besökare till 
Djulöområdet. Väl till valborgsfirandet öppnar de nya 
parkeringsplatserna tillsammans med fyra nya laddplatser 
för elbil.

 Tidplan
Parkeringsplatserna kommer att öppnas fredagen den 28 
april och är därför tillgängliga under valborgsfirandet på 
Djulö den 30 april.

Det här har vi gjort
Arbetet är en del i en större omvandling av Djulöområdet där 
vi ökar tillgängligheten för besökare. Vi har:
• Skapat 220 nya parkeringsplatser samt nya 

cykelparkeringar.
• Anlagt en ny in- och utfartsväg till parkeringsplatserna och 

skapat nya gångvägar i området.
• Fixat fyra laddplatser för elbil.

Bra att veta för dig som ska besöka Stora Djulö Herrgård
Som besökare till Stora Djulö Herrgård parkerar du numera 
på de nya parkeringsplatserna och använder de nya 
gångvägarna för att ta dig till herrgården. Det går fortfarande 
bra att åka bil fram till herrgården för att lämna och hämta 
besökare. Det finns dessutom tillgängliga parkeringsplatser 
för personer med nedsatt gångförmåga vid herrgården.

13 maj  10.45-13.00  Stadsparken 

Gröna Kulle Runt

 

Citysamverkan

Start klockan 10.45
Kostnadsfritt
Diplom och goodiebags

Anmälan och
mer information
https://gronakullerunt2023.confetti.events

13 maj är det dags att inta startlinjen till Gröna Kulle Runt. Lunka, gå, jogga, rulla eller spring ca 1 km med hela familjen. Efter målgång intar Wiktoria scenen.  

WIKTORIA
På scenen:

Katrineholms kommun STC Katrineholm ICA MAXI Katrineholm

https://www.iva.se/projekt/smart-industri/tavlingen/
https://www.iva.se/publicerat/nominera-sveriges-smartaste-foretag/
https://www.iva.se/publicerat/nominera-sveriges-smartaste-foretag/
https://gronakullerunt2023.confetti.events/
https://event.katrineholm.se/evenemangskalendern/evenemang/2023-04-11-fira-valborg-pa-djulo.html
https://event.katrineholm.se/evenemangskalendern/evenemang/2023-04-11-fira-valborg-pa-djulo.html
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Katrineholms kommun, 
enhet Näringsliv har en 
egen sida på LinkedIn 
där vi lägger ut intressant 
näringslivsinformation.  
Vi vill ha er hjälp att bygga upp 
ett stort nätverk och hoppas 
du vill följa och dela våra 
inlägg. Sidan hittar du här.
Vill du ha besök av oss så 
kontakta Carina för bokning. 

På gång...
29 april
KatrineholmsGalan

30 april
Valborgsmässofirande vid Djulö

5 maj  
Nätverksfrukost Lida Gård

13 maj  
Gröna Kulle runt

25 maj
Näringslivsnytt 4 utkommer

29 juni
Näringslivsnytt 5 utkommer

6 juni
Nationaldraget i Stadsparken

24 augusti
Näringslivsnytt 6 utkommer

28 september
Näringslivsnytt 7 utkommer

Oktober
Nätverks After work  
(datum ej satt)

26 oktober
Näringslivsnytt 8 utkommer

23 november
Näringslivsnytt 9 utkommer

1 december
Nätverksfrukost Katrineholm

21 december
Näringslivsnytt 10 utkommer

Nya butiken Matöppet i köpgallerian 
Violen invigdes fredag 21 april. 
Pernilla Almqvist och Younes Ellamari 
öppnade därmed sin tredje butik 
i Violen. Invigningen var välbesökt 
och många väntade på att få komma 
in. Övriga butiker i gallerian hakade 
på premiäryran och hade lite extra 

aktiviteter och erbjudanden. Nu är 
det också bekräftat och klart att den 
danska butikskedjan Normal kommer 
att etablera sig i Katrineholm, i 
källarplanet i galleria Kvarnen.  
Öppning kommer att ske under 
hösten enligt planerna. 

Centrumhandeln
lever och utvecklas

Kommunstyrelsens vice ordförande, Christer Sundqvist, klipper bandet vid invigningen 
av Matöppets nya lokaler.

Younes Ellamari och Pernilla Almqvist uppvaktades i samband med invigningen av 
Matöppet i Violengallerian.

https://www.linkedin.com/showcase/n%C3%A4ringsliv-katrineholm/?viewAsMember=true
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FOTO: THERÉSE LARSSON

Upptäck Katrineholm


